
Het dorp DE WILP verdient een goed IKC!

Waarom?

Omdat De Wilp een bruisend dorp is met actieve bewoners 
die regelmatig bereid zijn een bijdrage te doen  .  

Voorbeelden van de laatste jaren zijn:

> Een goed functionerend Dorpshuis, helemaal verbouwd met hulp 
van vele vrijwilligers.

> Het dorp heeft er voor gezorgd dat er een huisarts in het dorp 
gebleven is. Inmiddels gevestigd in het Dorpshuis.

> Het dorp zorgt er met velen voor dat de functie van de 
dorpssupermarkt overeind blijft.

>Onlangs is er een mooie uitvaartruimte gerealiseerd in het 
Dorpshuis voor de uitvaartvereniging. Ook hier weer met hulp van 
vrijwilligers.

> Voor schooljeugd t/m 12 jaar zijn er jaarlijks diverse activiteiten. 
Georganiseerd door "t Wylpke.

> Vanuit het dorp is er een initiatief gekomen voor een 
uitbreidingsplan voor wonen. Inmiddels is er een WOONPLAN De 
Wilp vastgesteld door de Gemeente.

> Het dorp heeft zelf het initiatief genomen om de gesprekken op 
gang te helpen voor een gecombineerde schoolvoorziening.

> Enz. enz.

En daarom verdient De Wilp nu ook een prima IKC gebouw!



Even wat zaken op een rij:

U heeft als Raad kennis genomen van de brief van 18 januari 2024 die 
Plaatselijk Belang gestuurd heeft aan het college van B & W.

Waar staan we nu en hoe zijn we hier gekomen?

2018 Gesprekken tussen Plaatselijk Belang, de scholen en Babbel.

2019 Ouders en belanghebbenden bevraagd en geinformeerd.

2020 Eind december noodlokalen geplaatst bij De Wegwijzer.

2021 Vanaf augustus is het IKC "De Steltloper" een feit. ( op 2 locaties)

Voor nu hebben we het IHP 2024 - 2027 door gelezen en komen met de volgende 
opmerkingen/vragen.

Blz. 6: "Belang van goed onderwijs in passende gebouwen".  Dat lukt niet helemaal 
omdat er op 2 locaties gewerkt wordt.

Blz. 7: "Waar mensen wonen zijn ook voorzieningen nodig" Ook wordt er geschreven 
dat "bij maken van woningbouwplannen direct rekening gehouden moet worden met 
mogelijk uitbreiding". Nu we weten dat er op korte termijn, lees in de loop van 2026,  
er zo'n 25 woningen bij komen is het van belang dat er ook een goede 
schoolvoorzieng moet zijn!

Blz. 15: Hier staat een passage over Groeifonds voor onderwijshuisvesting. Gaat de 
Gemeente hier een op inschrijven? Als de criteria "kwaliteitsverbetering"en "kosten 
besparing"gelden dan komt een nieuw IKC in De Wilp zeker in aanmerking.

Blz. 21: In de eerste alinea staat geschreven dat: "in principe geldt voor vervangende 
nieuwbouw dat het verouderingsproces onomkeerbaar moet zijn. Dat ging zeker op 
voor de school "De Dorpel"! Sinds 2021 is hier geen onderhoud meer op toegepast 
vanwege het samengaan. De middelen voor onderhoud en aanpassingen zijn niet 
ingezet en kunnen mogelijk aangewend worden voor de nieuwbouw.

Blz. 26: Hier staat geschreven dat De Steltloper school in de tweede categorie valt. De 
ouderdom en de status van het schoolgebouw en de behoefte aan een goed IKC zorgt 
er voor dat nieuwbouw op middenlange termijn noodzakelijk is.  ( 6 tot 15 jaar).Onze 
vraag is wanneer is De Wilp aan de beurt? Plaatselijk Belang zegt dat uiterlijk in 2027 
de school er zou moeten staan. Immers de ouders, de buren van de school  en de 
beide scholen zijn destijds snel meegegaan in de inmiddels gerealiseerde fusie in 
2021.



Bijlage 1: Bij de leerlingen prognoses voor het jaar 2024 staan 147 leerlingen. Op 
peildatum 1 februari 2024 waren dat er 166 en op peildatum 1oktober 2023 waren 
dat er 160. Zeker geen "dalende trend!"

Resume:

Gezien het feit dat de vorming van het huidige IKC op zo'n mooie manier tot stand is 
gekomen zonder noemenswaardige conflicten of tegenstellingen en het 
enthousiasme van het IKC team om er een succes van te maken vinden wij als 
Plaatselijk Belang het van grote waarde dat uw raad zich uitspreekt om het nieuwe 
schoolgebouw in De Wilp op korte termijn te realiseren. Zeker ook om te voorkomen,  
als er straks nieuwe huizen bij komen met bewoners en mogeijk ook weer 
schoolgaande kinderen,  dat die kinderen dan naar andere plaatsen gaan dan De 
Wilp!

In onze Dorpsvisie staat geschreven dat er mogelijk al in 2025 een nieuwe school 
gerealiseerd kan worden. Dat zal met de kennis van nu wat moeilijk worden maar 
2027 moet toch haalbaar zijn binnen dit IHP!
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